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Skrivelse avseende lönekostnader för Jobbtorgs jobbcoacher 
 
Vi tackar Jobbtorg för en utmärkt informativ föreläsning om dess verksamheter vid vårt 
besök inför föregående AmN möte. 
 
Jobbcoacherna gör ett viktigt och bra arbete och bidrar till att många kommer ut i arbete och 
att därmed kostnaden för försörjningsstöd minskar i motsvarande mån för staden. 
 
Vi har dock några frågor gällande finansieringen av jobbcoachernas löner. 
 

1. Hur stor del av lönen, ersätts av ESF-medel för de som jobbar med ”Supported 
Employment” metoden? 
 

2. Hur stor del av lönen ersätts via fondmedel? 
 

3. Hur många jobbcoacher är anställda inom Jobbtorg Stockholm stad? 
 

4. Om en stor del av lönen finansieras av fondmedel, finns det då planer på att utöka 
antalet jobbcoacher, för att därmed få ut fler arbetssökande i arbetet via lönebidrag? 

 


